
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 15. juni 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 206
Kan ministeren oplyse, hvad erfaringerne var med DTU's overgang til selveje af bygnin-
gerne i 2001? For eksempel fik DTU i 2002 en ekstrabevilling på 40 mio. kr. årligt 
over fire år for at forbedre likviditeten, så institutionen kunne optage lån til at renovere 
bygninger for. Hvad gik godt ved overgangen til selveje? hvad gik mindre godt? Gerne 
belyst fra både universitetets og statens side? ref.: https://www.forskerforum.dk/media/
36765/ff-156.pdf

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jens Henrik Thulesen Dahl (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jens.Henrik.Thulesen.Dahl@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kasper Sand Kjær
formand
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